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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 22 mei 2025 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

           mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid  
de heer R.J. (Robert) ’t Jong, secretaris 

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 

AFWEZIG 
   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
Mevrouw Langeveld meldt dat Maatschappelijke Opvang een probleem is, omdat er onvoldoende 
plekken zijn. Het vinden van (nood)plekken kost nu grote ambtelijke capaciteit en extra kosten. Naast 
een gesprek met De Binnenvest om de problematiek te bespreken ligt er ook een taak bij de 
gemeenten om plekken te creëren. De noodzaak is helder en sommige gemeenten hebben nog 
noodplekken of zijn daarmee al bezig. 
Bij agendapunt 12 is de reactie van de voorzitter Cliëntenraad toegevoegd.              
De agenda is met deze toevoeging vastgesteld.         

 
2. Verslag dagelijks bestuur van 10 april 2025 

 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag met een aanpassing bij agendapunt 10 vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Maandag 2 juni 2025 staat het ambtelijk overleg over de opdracht Maatschappelijke Zorg gepland.  De 
reactie van de accountant van de ISD en de voorgestelde oplossing van de ISD voor de combinatie 
BW/PW zijn 2 juni 2025 onderwerp van gesprek.     
Als er dan ambtelijk overeenstemming is, dan kan de opdracht met bijbehorende bijlagen voor 
vaststelling naar de colleges van HLT en het dagelijks bestuur van de ISD toe. In Noordwijk is de 
opdracht eerder al in het college vastgesteld, maar daar zaten de bijlagen nog niet bij. Het dagelijks 
bestuur is het eens met secretaris dat bijlagen die onderdeel uitmaken van de opdracht ook 
toegevoegd moeten worden. De opdracht met bijlagen volgt naar verwachting voor het  
dagelijks bestuur van 25 juni 2025.    
 
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken. De Tweede Kamer heeft de nieuwe 
Participatiewet (PW in balans) aangenomen en deze gaat nu naar de Eerste Kamer toe. Geplande 
ingangsdatum is 1 januari 2026. Opvallend is dat de Tegenprestatie naar Vermogen eruit wordt 
gehaald. De nieuwe wet heeft consequenties voor een aantal huidige verordeningen en 
uitvoeringsregels. Secretaris zorgt voor een overzicht met daarin de verwachte aanpassingen. De ISD 
heeft, zoals eerder bij een klanttevredenheidsonderzoek is afgesproken, aandacht voor het 
opleidingstraject/gesprekstechnieken van de consulenten. Consulenten krijgen een training sensitieve 
dienstverlening.    
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4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2024 en 2025 
 

4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Niet van toepassing. 
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.   
 
5. Voorlopige gunning Hulp bij het Huishouden 
Het dagelijks bestuur is eerder al per e-mail akkoord gegaan met de voorlopige gunning. Secretaris 
verwacht dat eind mei de definitieve gunning bekend is.     
 

6. Mogelijke beheersmaatregelen 
De ISD heeft mogelijke nieuwe beheersmaatregelen op papier gezet. Het dagelijks bestuur heeft de 
notitie met de daarin genoemde opties besproken. Het dagelijks bestuur is blij met de notitie en de 
genoemde mogelijkheden, waarbij een aantal zaken een politieke keuze is en een aantal de 
bevoegdheid van het dagelijks bestuur. HECHT heeft het contract voor de medische keuringen 
opgezegd en wil per 1 januari 2026 al stoppen in plaats van per 1 februari 2026. Secretaris stelt voor 
om als pilot nu al met de medische keuringen voor de arbeidsverplichting te stoppen en dat betekent 
financieel een incidentele meevaller. Gedurende deze zeven maanden kan dan ervaring opgedaan 
worden en kunnen de resultaten gemonitord worden. Het dagelijks bestuur gaat akkoord met dit 
voorstel, dat past in de lijn van vertrouwen. De beschikbare capaciteit voor de medische keuringen 
kan dan ingezet worden op de verplichte medische keuringen voor de gehandicaptenparkeerkaarten 
en complexe Wmo-zaken.  
Voor de ene gemeente is in de begroting 2026 de 6% bezuiniging wel gerealiseerd en voor de andere 
gemeente nog niet. Eerder zijn al bezuinigingen op de Wmo ingezet en bij gemeenten ingeboekt. Bij 
de Hulp bij het Huishouden kan niet aan de prijs gedraaid worden, maar wel aan de frequentie van 
Hulp bij het huishouden. Na discussie heeft het dagelijks bestuur besloten om nu nog niets te 
besluiten, maar eerst de gevoelens van de raden op de begroting 2026 af te wachten en deze in het 
dagelijks bestuur te bespreken. Afhankelijk van die gevoelens kan een vervolgdiscussie plaatsvinden. 
Daarnaast is besloten om bij de begroting 2027 meer onderzoek te doen naar de onderbesteding in 
de afgelopen jaren en te kijken of voor 2027 nog scherper begroot kan worden.                      
 
7. Ondermandaatregeling brede ondersteuning Wet herstel Toeslagenaffaire 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met de ondermandaatregeling.      
 
8. Boeteonderzoek bij hersteltermijn of buiten behandeling stellen 
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken en kan hiermee akkoord gaan. Het voorstel is in 
het belang van de klanten en past in de lijn van de nieuwe Participatiewet. Het dagelijks bestuur stelt 
vor om voor de term boeteonderzoek een andere meer algemene/postieve term te gebruiken. (noot 

notulist: bij communicatie richting klanten de term onderzoek gebruiken in plaats van boeteonderzoek.)       
    
9. Evaluatie en Uitvoeringsregels Lonkostensubsidie 2025 
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken en heeft besloten om te kiezen voor optie 2.  
 
10. Evaluatie verkorte route dagbesteding 
Secretaris heeft de aanleiding van de pilot en de reden om daarmee te stoppen toegelicht. Het 
dagelijks bestuur heeft de notitie besproken. Zorgaanbieders die hieraan mee deden vinden het 
jammer dat deze pilot is gestopt is en het dagelijks bestuur begrijpt dat ook. Op basis van de Wmo is 
een melding met onderzoek nodig en kijkt de ISD ook naar de voorliggende voorzieningen. Het is 
zoeken naar een juiste balans; wat is handig en wat is toegestaan. 
Het dagelijks bestuur stelt voor om de pilot voor één jaar her in te voeren met daarbij een aantal 
aanvullende afspraken/selectiecriteria (o.a. kijken naar voorliggende voorzieningen). Een goede 
monitoring is belangrijk. Na het jaar vindt een evaluatie plaats en neemt het dagelijks bestuur een 
definitief besluit. Het dagelijks bestuur heeft vertrouwen in de professionals en verwacht dat zij goed 
op de hoogte zijn van de voorliggende voorzieningen. Voor het volgend overleg van het dagelijks 
bestuur volgt een voorstel voor de pilot inclusief de criteria.            
 
11. Jongeren en schulden 
Secretaris heeft de landelijke ervaringen met het Bouwdepot toegelicht. Inmiddels is het Bouwdepot 
door het ministerie verboden. Om jongeren een hogere uitkering te geven zijn er ook andere landelijke 
initiatieven, zoals bijvoorbeeld in Leiden en Zwolle. De ISD gaat daarnaar kijken en komt erop terug.   
In het kader van de bezuinigingen kijken gemeenten naar mogelijke overlap in de keten van 
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schuldhulpverlening. Volgens secretaris is die overlap er niet. Bestuurders van Hillegom en Lisse 
kijken samen nog naar de totale keten. In Hillegom start in juni, in samenwerking met het Instituut 
Publieke Waarden, het maatwerkteam.              
 
12. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 

 
Cliëntenraad 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de diverse reacties en heeft het verzoek van de leden 
van de Cliëntenraad gehonoreerd. De ISD zorgt voor de verdere afhandeling.   
Voor de Cliëntenraad zijn weer nieuwe leden nodig. Vanuit het dagelijks bestuur is de vraag gesteld of 
een technisch voorzitter een optie is?   
 
Sociale Recherche 
Secretaris heeft dit onderwerp toegelicht. Op basis van diverse aanleidingen, zoals besluit Katwijk, 
audit Wet politiegevens en vacature, heeft het dagelijks bestuur besloten om te stoppen met de taken 
van sociaal rechercheur. Een groot deel van de taken past bij de functie van consulent handhaving en 
als er echt sprake is van een strafrechterlijk onderzoek dan is inhuur mogelijk. Op basis van dit besluit 
geeft de ISD een deel van de formatie voor sociaal rechercheur terug.       
 
Rondvraag 
Het volgende overleg van het dagelijks bestuur staat gepland op woensdag 25 juni 2025. Vanwege de 
NAVO-Top vindt het overleg via MS Teams plaats.  
                  
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 25 juni 2025 
 
 
De voorzitter,       De plv. secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               mevrouw J. Toetenel 
 
 
   
 
 


